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Referat for Skolebestyrelsesmøde 

 

1. Godkendelse af sidste referat og underskrifter (5 min.) 

Bestyrelsen godkender det seneste referat, underskrivning af referatet gøres på næste møde. 

 

2. Meddelelser fra: (10 min.) 

a) Formand: Mads har været i dialog bestyrelsesformenden fra Nim om høringssvaret vedr. 

skolevalg. Vi skriver ikke under, og det gør Lundskolen heller ikke. 

b) Skoleledelse: Fagfordelingen er godt i gang. AH deltager i møde med foreningsliv, 

lokalråd og erhverv i næste uge. Vi forventer at få 7 elever til kommende 7. klasse fra Nim 

skole. De kommer på besøg i næste uge. Toiletter på mælkevejen renoveres på opfordring fra 

elevrådet. 

c) Medarbejderrepræsentanter: Der er god vilje, gejst og omstillingsparathed blandt 

personalet i forhold til de nye tiltag der bliver sat i gang på skolen. 

d) Elevrådsrepræsentanter:  

e) Forældrerepræsentanter:  

 

3. Planlægning af markedsdag. 15 min 

 Der er markedsdag d. 7. maj kl. 9-15. Vi laver en stand med popkornmaskine, role-ups og 

beachflags. Mette låner en pavillon til os. Kunne man evt. lave et løb på skolens nye 

legeplads? Vi aftaler at det skal være et bogstavløb. Det sættes op om morgenen. AH 

koordinerer med Lajla fra børnehaven.  
 

4. Orientering om faseinddeling. 10 min 

AH viser vores udspil til lokalefordeling i de to nye faser. I udspillet samles fase 1 på 

”Stjerneskuddet” og fase 2 fordeles i de to andre bygninger. SFO placeres i den bagerste fløj 

på ”Mælkevejen”. Vi har endnu ikke besluttet placering af henholdsvis fablab og 

mellemform. Den færdige plan sendes snart ud til forældre og elever. 

På personalesiden er der taget godt imod faseinddelingen og forslaget til lokalefordeling. 

 

5. Repræsentant lokalråd. 15 min 

Det er svært at afsætte pladsen i lokalrådet. Mads foreslår at Mette fortsat er bestyrelsens 

kontakt til lokalrådet. Det vil være Mads, der tager kontakt til Mette eller en anden 

repræsentant fra lokalrådet og informerer tilbage til SB. 

 

 

Mødet finder sted: på personalestuen på mælkevejen kl. 17.00 – 20.00  

 

Inviterede: Mette Toft Oxbøll, Anja Sederstrøm Jørgensen, Camilla Nielsen, Jørgen 

Øhlenschlager , Larisa Kovac, Mads Nygaard, Claus Jensen og Irene Christoffersen  

 

Elevrepræsentanter:  

 

Byrådsrepræsentant: Lars Jensen  

 

Ledelsen: Anders Høiberg og Mette Brunberg 

 

Ikke til stede: Afbud fra Anja 
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6. Indspark til årsberetningen. 15 min 

Mads skal lave en video. Ideer til indhold: forældreovertagelse, ”show-of dag” (inden 

efterårsferien), forandringer/udvikling, faseinddeling, elevtilvækst, ny tildelingsmodel. 
 

7. Status på skolebestyrelsesvalg 15. min 

Bestyrelsen er ikke fuldtallig, når Mette træder ud. Vi har dermed brug for én repræsentant 

og to suppleanter. Mads, Camilla og Mette har mulige kandidater, som de vil tage fat i. 

 

8. Arbejde med principper. (den resterende tid) 

a. Skolehjemprincip 

b. Princip for forældreansvar 

 

De to principper er drøftet, redigeret og opdateret. De renskrives inden næste møde. 

 

9. Punkter til næste møde (5 min.) 

Opsamling på de to redigerede principper. 

Feedback på markedsdag. 

Bestyrelsesvalg. 

Planlægning af årets sidste møde. 

 

10. Evt. (5 min.) 

Ønske om at dagsorden sendes ud som pdf fremover. 

 

 

 

 _____________________________  _________________________________________ 

Mads Nygaard, forældrevalgt   Jørgen Øhlenschlager, forældrevagt 

Formand    

 

 

______________________________          ________________________________________ 

Camilla Nielsen, forældrevalgt Larisa Kovac, forældrevalgt 

 

 

 

_______________________________ _________________________________________ 

Anja Sederstrøm Jørgensen,   Mette Toft Oxbøll, forældrevalgt 

Forældrevalgt 

 

 

 

_________________________   

Claus Jensen, forældrevalgt 

 

  

 

___________________________________   

     Irene Christoffersen, med.arb.rep 

 


